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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Windows

Windows brings the light into the housing and allows for looking out of the housing. The windows are also helping to break down and give the facade
expression. Windows divided into vertical windows and skylights. The different types of windows give each their expression to a building. Additionally
divided windows of different types depending on hinge and material. Window section is divided into types of windows and components windows and
accessories in the form of sun protection.

Glass doors

Doors divided into three main categories: interior doors , entrance doors and exterior doors. Inner doors set between the house room by room.
Entrance Doors made   between communal stairway and home. Exterior doors set into the facade , and can be further subdivided in the main doors and
patio doors. In addition, doors with more specific characteristics: fire doors , soundproof doors , cold storage doors , elevator doors , garage doors,
skunklemme etc.. Dørafsnittet is divided into types of doors and the individual components in and around the doors.

Company Profile of Altomhus ApS

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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